
Zápis ze schůze AS JU ZF ze dne 30. 3. 2O17 

 

Přítomni: Ondr, Koupilová, Bárta, Havelka, Coufal, Jabůrek, Kadlec, Kala, Peterka, Smetana, Tejml, 

Trávníček 

Omluveni: Skořepa, Zábranský, Vlášek  

Hosté: Šoch, Marušák, Suchý, Bartoš, Čurn 

Schůzi zahájil předseda senátu a poděkoval za hlasování per rolam řešící investiční prostředky pro 

jednotlivé katedry fakulty 

Změna v senátu – doc. Bartoš se stal proděkanem ZF a to je neslučitelné s rolí senátora, první 

náhradník je ing. Peterka, který se tím stává senátorem. 

 

Ing. Suchý – proděkan pro pedagogickou činnost 

Podmínky přijímacího řízení DSP 

Proděkan seznámil senát o pravidlech přijímacího řízení v doktorském studijním programu, žádné 

změny, jen změny písmen u jednotlivých paragrafů, aby byly v souladu s novelizací zákona o vysokých 

školách 

Diskuse: 

Doc. Bárta vznesl dotaz na  počty studenů v doktorandském studiu. 

Ing. Suchý sdělil, že to je po dohodě na katedrách, když bude zájem z řad studentů, můžeme počet 

studentů změnit.  

Hlasování: 

Pro schválení dokumentu 12, proti 0 zdržel se 0 

Prof. Šoch 

Doplnění vědecké rady o  prof. Tkáč z SPÚ Nitra 

Prof. Trávníček upozornil, že počet členů teď bude sudý 

Prof. Šoch odpověděl, že do budoucna budeme uvažovat o dalším členovi na doplnění VR 

Doc, Ondr navrhl, aby kandidáty do VR z kateder byly zaslány kolegiu děkana. 

Senát bere na vědomí 

 

Změna názvu kateder: 

Speciální produkce rostlinná – Katedra genetiky a speciální produkce rostlinné 

Kvalita produktů - Potravinářských biotechnologií a kvality zemědělských produktů 

 



Prof. Čurn  a Ing. Smetana vysvětlili důvody pro změny názvů 

 

Doc. Bárta vystoupil s požadavkem na čistě rostlinnou katedru, rostlinná výroba se stává druhořadou, 

máme katedru zootechnických věd a rostlinou katedru mít nebudeme. Nebyla schůze katedry, nikdo 

ze zaměstnanců o tom neví, raději by biotechnologie než genetika – rostlinných a živočišných 

biotechnologií 

DISKUSE –prof.  Čurn a doc. Bárta – oddělení, sekce, katedry, výzkumné týmy – jak prezentovat 

navenek, uvedení na článcích, prezentace pro uchazeče, přehlednost webových stránek, na struktuře 

by mělo být vidět, že se tu zemědělství dělá,  

Prof. Šoch - nemůžou být malé katedry (minimum 8 lidí). 

Do diskuze vstoupil prof.  Trávníček. Proč brát genetiku z katedry zootechnických věd. 

Odpovídali  

Prof. Čurn – zlevnění přístrojového vybavení 

Prof. Šoch – technický personál měl na vybranou, jestli přejít na novou katedru s přístroji nebo ne 

Doc. Ondr upozornil, že řešíme změnu názvu katedry, nepřísluší nám změna organizační stuktury – to 

je na vedení ZF 

Prof. Trávníček upozornil na oslabení katedry zootechnických věd výrazným způsobem, kde bude i 

přebytek technického personálu 

Hlasování: Katedra genetiky a speciální produkce rostlinné 

Pro 9, proti 2, zdrželo se 0 

Hlasování: Katedra potravinářských biotechnologií a kvality zemědělských produktů 

Pro 11, proti 0, zdržel se O 

Odešel  Ing.  Tejml - bylo přítomno 11 senátorů 

 

Mgr. Marušák 

Poděkoval za schválení investic 

Uvedl další záměry v investicích do budov na fakultě. Rekonstrukce K200, Hydroponie, skleníky bude 

se hledat zdroj financí 

Doc. Bárta vznesl dotaz na  spojnici  ZR a Menzy. Mgr.  Marušák se dotáže na  rektorátu, toto je v 

gesci univerzity. 

Finance pro letošní rok: 

Propad cca 3 mil korun. Rozpočet bude řešen na samostatné schůzi senátu po jeho schválení na 

univerzitní úrovni.  

Platí rozpočtové provizorium, předpokládaný rozpočet v září. 

 



4.4. bude senát JU kde je na programu rozpočet JU. 

Volby do AS JU proběhnou do konce letního semestru.  Změna v počtu členů AS JU nebyla schválena, 

takže zůstává počet senátorů do AS JU na 3 akademičtí pracovníci a 2 studenti. 

Bude ustanovena volební komise do velkého senátu. Zatím jsou navrženi 

Procházka Jan, Pavlíček Tomáš a Moravcová Vendula 

Předseda senátu ZF vyzval přítomné k navržení dalších členů volební komise.  

 

Se změnou vysokoškolského zákona musíme připravit a předat velkému senátu ke schválení Statut JU 

ZF a jednací řád VR. Velkým senátem byly schváleny tyto dokumenty pro schválen  FROV.  

 

Byla ustanovena pracovní skupina na přípravu těchto dokumentů ve složení: 

Ing. Smetana, ing. Jabůrek, doc Ondr 

 

Usnesení AS ze dne 30 .3. 2017 

Senát bere na vědomí změnu v obsazení AS 

Senát schvaluje opatření děkana ZF – přijímací řízení 

Senát bere na vědomí změny ve vědecké radě ZF 

Senát schvaluje změny názvu kateder 

Senát bere na vědomí informace tajemníka fakulty 

Senát bere na vědomí informaci o volbách do AS JU 

Pro 9, 2 proti 

 

Zaspsala: Koupilová  

Ověřil: Ondr 


